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Yangmingshan Arum-lily
Arum-lily is a well-known floral season on Yangming Mountain. The annual 
Arum season always attracts a lot of people to enjoy the romance of the 
endless white flowers.

阳明山海芋
海芋是阳明山上相当知名的花季，每年的海芋季总能吸引大批人潮来共襄盛举，感受
白色花海的浪漫。
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★三星葱农体验（拔葱+葱油饼DIY）
三星乡农夫青葱体验农村，来到这里可以让您体验最有趣的农作生活。 

金车宜兰威士忌酒堡
在「金​​车威士忌酒堡」您不仅可以亲身体验WHISKY的制造流程，也可
品尝其醇厚的风味；酒堡内皆有专业的解说员，带您参观宜兰威士忌酒
生产线，并有品评区，试饮金车威士忌风味。

罗东夜市

第4天 宜兰 -53公里- 台北

台北101 （观景台89楼自费）
台北101是超高大楼，融合了绿建筑、购物中心、观景台于一身，更是
台湾的指标。

季节限定： 
以下日期出发团体，台北101将改为阳明山国家公园赏花：
1月3日至3月31日：樱花 ｜ 4月1日至5月31日：海芋 ｜
5月30日至31日：绣球花
※按每年气候不同会有所改变，以上花期不能完全保证准确。

 
上引水产
上引水产被称为台湾的筑地市场，在这个干净又卫生的海鲜市场中可以
买到各种绝对新鲜又价格友好的鲜活水产。

貔貅展示中心 

山地特产中心 

凤梨酥伴手礼

西门町

第5天 桃园  吉隆坡

早餐后送往机场，返回温暖的家。

第1天 吉隆坡  桃园

集合于吉隆坡国际机场，飞往桃园。

桃园夜市

桃园 -52公里- 台北 -53公里- 宜兰第2天

九份
灯笼照亮了狭窄的九份小巷。这里就如台湾的任何一处般迷人，是当年
日本殖民时期遗留下来的遗迹，是繁荣一时的采矿小镇。

十分老街 - 放天灯（4人一组） 
以火车铁道与民宅紧紧相依的特殊景观而驰名，吸引着许多铁道迷在此
流连忘返；也是天灯发源地。

宜兰设治纪念馆
在2001年6月依据文化资产保存法公告为历史建筑，以日本木造房舍与西
洋建筑的形式，呈现出强烈的“和洋式风格”，是宜兰旅游和拍照热点。

礁溪温泉街

汤围沟公园

礁溪温泉（需自备泳衣泳帽）
礁溪乡以温泉闻名，是台湾少见的平地温泉。由于富含矿物质，因此不
论是浸泡、淋浴或经处理后成为矿泉水饮用，都对身体健康极有帮助。 

宜兰第3天

南天宫金妈祖
1956年筹建完成的南天宫，是当地的信仰中心，也是渔民的精神寄
托。其中坐镇三楼的是全世界最大的一尊纯金妈祖神像（重达200公
斤），打响南天宫的名号，吸引许多香客前来朝拜。

符号表示：★ 含门票；游览站点

宜兰设治纪念馆 宜兰设治纪念馆 Memorial Hall of Founding of Yilan AdministrationMemorial Hall of Founding of Yilan Administration

十分老街十分老街 Shifen Old Street Shifen Old Street

九份 九份 JiufenJiufen



Addiction Aquatic Development
Addiction Aquatic Products is known as Taiwan’s Tsukiji Market. In 
this clean and hygienic seafood market, you can buy a variety of 
fresh and affordable seafood products.

Pixiu Center

Specialty Local Product Center

Pineapple Cake Souvenir

Ximending

Taoyuan  Kuala LumpurDAY 5
Transfer to airport for the flight back home.

Kuala Lumpur  TaoyuanDAY 1
Assemble in KL International Airport for flight to Taoyuan.

Taoyuan Night Market

Taoyuan -52km- Taipei -53km- YilanDAY 2
Jiufen
Epitomized by its lanterns lighting up the narrow alleyways, Jiufen 
is as charming as anywhere in Taiwan, and provides remnants of 
what was a booming mining town controlled by the Japanese.

Shifen Old Street – Sky Lantern Fun (4 person/lantern) 
Famous for sky lantern handicrafts where you will be able to write 
your wishes on a lantern and let those prayers soar high in the sky.

Memorial Hall of Founding of Yilan Administration
In June 2001, it was announced as a historical building in 
accordance with the Cultural Heritage Preservation Act. In the 
form of Japanese wooden houses and Western architecture, it 
showed a strong “Japan-western style”, which is a hotspot for 
tourism and the most photographed spot in Yilan.

Jiaoxi Hot Spring Street

Tang Wei Brook Park

Jiaoxi Hot Spring (Prepare own swimsuit and swim cap)
Jiaoxi Hot Spring is one of the very rare hot springs in Taiwan that 
is extremely rich in minerals. The water of Jiaoxi Hot Spring is a 
sodium bicarbonate hot spring that is extremely rich in sodium, 
magnesium, calcium, potassium, and carbonic acid ions. 

YilanDAY 3
Nanfangao Nantian Temple
The Nanfangao Nantian Temple, completed in 1956, is a local 
faith center and the spiritual sustenance of fishermen. There is the 
world’s largest pure gold Mazu statue (weighing 200 kilograms) 
on the third floor, attracting many pilgrims to worship.

★Sansing Green Onion Farm 
(Included Green Onion picking + Scallion Pancake DIY)
Come here to let you experience the most interesting farming life. 

Kavalan Single Malt WHISKY 
You can experience the manufacturing process of WHISKY, there 
are professional commentators in the winery, take you to look 
around whisky production line, and have a taste of Whisky flavor.

LuoDong Night Market

Yilan -53km- TaipeiDAY 4
Taipei 101 (89th floor observatory at own expenses)
Taipei 101 is a super high-rise building that combines green 
buildings, shopping malls, and observation decks.

Seasonal Arrangement: 
For groups departing from the date below, Taipei 101 will be 
replaced by Yangming Mountain National Park.
Jan 3 - Mar 31 : Cherry Blossom  |Apr 1 – May 31 : Arum-lily | 
May 30 - 31 : Hydrangea flower
※The floral growing season is subject to weather conditions.

Note: ★ Entrance fees Included ; Sightseeing stop
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南天宫金妈祖 南天宫金妈祖  Nanfangao Nantian Temple Nanfangao Nantian Temple

三星葱农场三星葱农场 Sansing Green Onion Farm Sansing Green Onion Farm



Taiwan Tours - Additional Terms & Conditions:
1.	 Tours are conducted in Mandarin.
2.	 Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
3.	 Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
4.	 Compulsory Shopping Stops - All tour members are required to visit the compulsory 

shopping stops (approximately 1 hour) but are not obligated to purchase anything.  
AVC reserves the right to collect a penalty of RM350 per person should any tour 
member fail to visit the specified shopping stops.  

台湾团 - 附加条规:
1.	 所有行程以中文讲解为主。
2.	 三人房-房内第三名住客的床褥，将以折叠式为准。
3.	 团费仅适用于大马公民，外国公民则需缴付额外费用。
4.	 指定购物站 - 所有团员必须停留在指定的购物站约1小时，但不强制购买任何商品。若任何团员

没有停留在有关地点，蘋果旅游有权利征收350令吉/人的款项。

For Agent Use Only:

[体验] 
十分老街放天灯 | 三星葱农场亲身感受 - 拔葱 + 葱油饼DIY

[景点] 
摩登台湾指标 - 台北101 | 宜兰历史探索 - 宜兰设治纪念馆 | 
窥探台湾文化 - 南天宫金妈祖 | 威士忌试喝趣 - 金车宜兰威士忌酒堡 | 
宝岛的温泉乡 - 礁溪温泉街 | 台北筑地市场 - 上水引产

[享受] 
连续2晚入住温泉酒店 + 趣泡温泉 | 季节性赏花*

[品尝] 
特色至上 - 怀旧料理 | 网红烤鸭 - 樱桃鸭风味 | 
旅台必吃 - 加码火锅吃到饱

[EXPERIENCE] 
Sky Lantern Fun at Shifen Old Street | 
Sanxing Green Onion + Scallion Pancake DIY

[ATTRACTIONS] 
Modern Taiwan Indicator - Taipei 101
Yilan Historical Exploration - Memorial Hall of Founding of Yilan 
Administration
Glimpse into Taiwanese culture - Nanfangao Nantian Temple
Whiskey tasting - Kavalan Single Malt WHISKY
Hot Spring Township - Jiaoxi Hot Spring Street
Taipei Tsukiji Market - Addiction Aquatic Development

[ENJOY] 
2N hot spring hotel stay + relaxing hot springs |
Seasonal Flower Arrangement*

[GOURMET] 
Extraordinary - Reminiscence Cuisine
Celebrated Roast Duck - Cherry Duck Cuisine
Taiwan Must Eat - Steamboat Buffet

行程亮点 HIGHLIGHTS

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

火锅吃到饱火锅吃到饱 Steamboat Buffet Steamboat Buffet

天数 DAYS 早餐 BREAKFAST 午餐 LUNCH 晚餐 DINNER 特选酒店 SELECTED HOTELS

1 - 机上用餐 
On Board 

晚餐自理
Own Expenses

桃园蜜月世纪酒店 或 同级
Taoyuan Century Hotel or Similar

2 酒店 Hotel 午餐自理
Own Expenses

樱桃鸭风味 300
Cherry Duck Cuisine 礁溪德阳川温泉酒店 或 同级

Jiaoxi The Riverside Hot Spring Resort or Similar
3 酒店 Hotel 怀旧料理 250

Reminiscence Cuisine
晚餐自理

Own Expenses

4 酒店 Hotel 午餐自理
Own Expenses

火锅吃到饱 700
Steamboat Buffet

Papa Whale 酒店 或 同级
Hotel Papa Whale or Similar

5 早餐餐盒 
Breakfast Box

机上用餐 
On Board

- -

Printed Date: JULY 2020

Travel Essentials:
Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least 
six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been 
acquired.
Travel Insurance - It’s essential that you take out a comprehensive travel insurance before 
travel.

Terms & Conditions:
1. 	 Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2.	 AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to 

unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force 
majeure.

3.	 AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in 
any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make 
corrections as required.

4. 	 Every person participating in AVSB’s tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be 
held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or 
changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.

5.	 For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www.applevacations.
my/web/terms.php

6. 	 All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

旅行必备:
护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。 

条规:
1.	 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动，恕不另行通知。
2.	 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间，蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。
3.	 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并

且保留更正的权利。
4.	 每位参与蘋果旅遊团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通

延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，蘋果旅遊一概不负责，旅客
需自行负责额外的费用。

5.	 详情条规，请参阅单据背页或浏览 https://www.applevacations.my/web/terms.php
6.	 以上图片仅供参考，请以实物为准。 

03-2141 8250
快来聊一聊  LET’S HAVE A CHATAPPLE VACATIONSAPPLE VACATIONS

※餐标 新台币 | Meal Cost TWD※

葱油饼 葱油饼 Scallion PancakeScallion Pancake


